

# DAX Index Update

September 10, 2018

## **DEUTSCHE BÖRSE ANNOUNCES CHANGES TO DAX EX FINANCIALS 30**

Deutsche Börse today announced the results of the regular annual review of the DAX ex Financials 30. The shares of Wirecard AG (DE0007472060) and Siemens Healthineers AG (DE000SHL1006) will be added to the DAX ex Financials 30. The shares of K+S AG (DE000KSAG888) and GEA Group AG (DE0006602006) will be removed. All component changes will be effective at the start of trading on Monday, 24 September, 2018.

10. September 2018

## **DEUTSCHE BÖRSE KÜNDIGT ÄNDERUNGEN IN DAX EX FINANCIALS 30 AN**

Die Deutsche Börse hat heute das Ergebnis der planmäßigen jährlichen Überprüfung des DAX ex Financials 30 bekannt gegeben. Die Aktien der Wirecard AG (DE0007472060) und der Siemens Healthineers AG (DE000SHL1006) werden in DAX ex Financials 30 aufgenommen. Die Aktien der K+S AG (DE000KSAG888) und der GEA Group AG (DE0006602006) scheiden aus dem Index aus. Die Änderungen finden zu Montag, 24. September 2018, statt.

---

For information on this Index Update, please contact:

STOXX Customer Support: Tel. + 41 43430-7272, E-Mail: [customersupport@stox.com](mailto:customersupport@stox.com)